
 

REFERAT - 6. STYREMØTE I  REGION SYDVEST  

Dato: 21.02.2024 

Kl: 20.30 – 21.30 

Arena: Teams 

Tilstede: Arian Lustrup Azemi (referent), Elin Mikkelsen Bakka, Beate Fosselie, Knut 

Olav Hettervik, Oddbjørn Kvammen, Ragna Starheim Sand 

Forfall:  

 

1) Orienteringssaker 

 

a) Oddbjørn fra FS / EM Sittevolleyball: 

 

Forbundsstyret hadde diskutert litt rundt rammene til forbundstinget.  

SitCup nærmer seg i Mars. Presidenten for ParaVolley Europe kommer for å inspisere 

anlegget, samt øvrige rammer i Stavanger. Han gir også informasjon og innføring i 

diverse systemer som skal brukes. I tillegg skal taraflex gulv brukes for første gang, 

slik at SitCup på mange måter brukes til forberedelser opp mot EM i 2025.  

 

b) Beate orienterte om status i Agder: 

 

Trenere, foreldre og dugnad er svært viktige komponenter for å holde hjulene i gang.  

 

c) Valgkomite: 

 

Komiteen består av Astrid Sletten, Jens Olav Rydningen og Joakim Egge. Arian sender 

ut mail etter møtet og ber dem starte arbeidet til nytt styre.  

 

3) Drøftingssaker 

 

a) Fastsette dato og tidspunkt for valgmøte 

 

Torsdag 18. April kl. 18.00. 

 

b) E-Score i lavere divisjoner 

 



Ikke kommet i gang enda. Det ble sendt ut mail før møtet i dag til enkelte klubber og 

spurte om de kunne tenke seg å være med på å prøve dette ut. Et innlegg på 

Facebook vil også bli lagt ut. Hele opplegget blir basert på frivillighet og som 

egendrevet prøveordning.  

 

c) Videostrømming/filming i lavere divisjoner 

 

Noen klubber setter opp kamera i lavere divisjoner uten å informere om hva dette 

brukes til. Regionstyret konfererer med administrasjonen for å avklare nærmere, og 

kanskje kjøre ut noen kampanjer. Det er ikke sikkert at alle i klubbene er klar over det 

nye regelverket som har blitt publisert. Styret la vekt på at informasjon som kommer 

direkte til lagledere (for eksempel via mail) har større sjanse for å bli oppfanget, 

sammenlignet med det som kun postes på sosiale medier/websiden.  

 

 

4) Beslutningssaker 

 

a) Søknad fra Søgne IL til sandvolleyballaktivitet på 20 000 kr vedtas. Presedens 

knyttet til eventuelle søknader fra andre klubber ble diskutert, men vi 

konkluderer med at hver søknad blir behandlet individuelt.  

 

5) Hederstegn 

 

Vi ved tar tildeling av hedersmerke til 2 navn:  

 

Jan Edvartsen  

Sjur Kristiansen 

 

…Og ber administrasjonen ved Eva Lio avklare status på disse: 

 

Alexander Hovland 

Hans Kristian Eilertsen 

Olav Eieland 

 

 

7) Neste møteplan 

 

Mars, eventuelt valgmøtet. 



 

6) Andre saker/eventuelt 

 

Arian ber administrasjonen komme med oppdatert oversikt over regionens 

egenkapital.  

 

 


